
  Interpellation   
   

Interpellation till kommunstyrelsens ordförande Ann Kajson 

Carlqvist 

I Trelleborgs Allehanda den 18 mars uttalar sig kommunalrådet Ann Kajson Carlqvist om kommunens 

veto mot Kustvinds projekt på havsbaserad vindkraft. En satsning som beräknas ha en årsproduktion 

som skulle kunna försörja 100 000 villor. 

Visst låter det bra, menar kommunalrådet, men det kommer att dröja många år tills parken är 

färdigbyggd och vi vet inte hur elpriset kommer att se ut då. Hon fortsätter, kanske har energikrisen 

gått över- och så står de där med en vindkraftspark som ett fult sår i sydkustens rekreationsområde 

samtidigt som pristaket blivit irrelevant. 

Man säger också nej till en utredning. Och när Trelleborgs Allehanda säger – ”Ni har redan bestämt 

er, oavsett vad en eventuell utredning kommer fram till, så svarar kommunalrådet kort, Ja.” 

Elkrisen har slagit hårt mot Sverige och Trelleborg och priserna på el har mångdubblats. Det bästa 

sättet för att få mer och billigare el är att öka produktionen. Behovet av el kommer också att 

fördubblas och det snabbaste sättet att öka elproduktionen är genom att bygga vindkraft. 

 

Mina frågor till Kommunalrådet Ann Kajson Carlqvist är: 

Hur ska Trelleborgarna garanteras el om inte produktionen inte byggs ut? 

Vad får Kommunalrådet att tro att elkrisen ska gå över? 

Tror Kommunalrådet att priserna på el kommer att minska inom överskådlig tid? 

 

Marianne Fundahn  

Socialdemokraterna. 

 


